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خدمات رسانی چهار هزار نفر از ۱۲کلانشهر در پیاده روی اربعین
معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری تهران خبر داد: 

معاون خدمات شــهری و محیط زیست شهرداری تهران گفت: 
بیش از چهار هزار نفر از ۱۲ کلانشــهر ایران در حماســه بزرگ 

پیاده روی اربعین، به زائران خدمات رسانی خواهند کرد.
به گــزارش امتیاز؛ جلال بهرامی با اعــلام این مطلب که 
وزارت کشــور به عنوان مسئول ستاد مرکزی اربعین است، گفت: 
شــهرداری در این ستاد مسئولیت دبیری کمیته خدمات شهری را 

بر عهده دارد.
وی در ادامه افزود: ۱۲ کلانشــهر ایران از جمله تهران ذیل این 

کمیته در مرز کشور و خارج از مرز خدمات رسانی خواهند کرد.
بهرامی با اشاره به این که تقسیم وظایف بین کلانشهرها توسط 
دبیر کمیته انجام خواهد شــد، اظهار کرد: عمده خدمات ما شامل 
نظافــت و رفت  و روب، جمع آوری پســماند، تامین ایمنی و ارائه 

خدمات آتش نشانی در مسیر است.
وی با بیان اینکه با کلانشــهرها به توافق رســیده ایم که چهار 
هزار نفر نیرو جهت خدمات رســانی برای حماســه اربعین به کار 
گرفته شــوند، اظهار کرد: با توجه به فراخوان زائران و به تناسب 
حضور آنها در این حماسه، ممکن است تغییراتی در تعداد جمعیت 

خدمات رسان داشته باشیم

جامعه

اخبار کوتاه 

نایب رییــس انجمن داروســازان ایران از پرداخــت مطالبات 
داروخانه ها از ســوی ســازمان های بیمه گر خبــر داد و در عین 
حال درباره بروز برخی اشــتباهات در نسخه نویسی پزشکان )در 
نسخه نویســی الکترونیک(، گفت: نسخه نویسی باید متناسب با 
تخصص پزشــک انجام شود و در عین حال داروخانه ها هم باید 

روی نسخ نظارت داشته باشند.
دکتر ســید علی فاطمی، دربــاره وضعیت پرداخــت مطالبات 
داروخانه ها، گفــت: در حال حاضر بخش عمده ای از مطالبات از 
سوی سازمان های بیمه گر پرداخت شــده است. باید توجه کرد 
ســازمان تامین اجتماعی بدهی بالایی را به داروخانه ها داشت و 
از مهر ماه ســال گذشته مطالبات داروخانه ها را نپرداخته بود، اما 
در حال حاضر مطالبات را از مهر ســال گذشته تا اردیبهشت ماه 
امســال که حدود هشت ماه می شود را به صورت یکجا پرداخت 
کرد. بدهی بیمه ســلامت کمتر و حدود ســه مــاه بود که این 

سازمان هم تا پایان تیر ماه طلب داروخانه ها را پرداخت کرد.
وی بــا بیان اینکه امیدواریم پرداخت مطالبات داروخانه ها دیگر 
بیشــتر از دو ماه طول نکشد، افزود: در قالب طرح دارویاری نیز 
سازمان بیمه سلامت بخشــی از مطالبات را در تیر ماه پرداخت 
کرده اســت، اما ســازمان تامین اجتمای در این زمینه پرداختی 

نداشته است.
وضعیت دارورسانی به مردم با اجرای دارویاری

فاطمی با بیان اینکه در قالب طرح دارویاری چالش جدی وجود 
ندارد، گفت: در حال حاضر دارورسانی به مردم دچار اختلال نشده 
اســت. در یک هفته آغاز طرح مشکلاتی در رابطه با سامانه ای 
که برای داروخانه ها در نظر گرفته شــده بود، وجود داشــت، اما 

اکنون نسبتا فرآیند بهتر است و داروخانه ها مشکل خاصی ندارند. 
در عین حال ســامانه بیمه ها هم متفاوت اســت. البته یکسری 
شرکت های خدمات کامپیوتر که سیستم انبارداری و خروج را هم 
برای داروخانه ها فراهم می کنند، هماهنگی هایی را با سازمان های 
بیمه گر انجام دادند و در نتیجه نیاز نیست داروخانه ها الزاما سراغ 
همه سامانه ها روند. این کار را بخش خصوصی انجام داده است. 
در حالی که ما انتظار داشتیم این یکپارچه سازی در قالب پرونده 
الکترونیک سلامت اتفاق می افتاد که انجام نشد. اکنون بسیاری 
از شرکت های نرم افزاری واسط های نرم افزاری فراهم کردند که 
مجبور نباشیم سراغ چندین ســامانه بیمه رویم. البته در ابتدای 
طــرح دارویاری مجبور بودیم که از ســایت خود ســازمان های 

بیمه گر تایید لازم را دریافت کنیم.
اشتباه در نسخه نویسی الکترونیک

وی در ادامه درباره نسخه نویســی اشتباه در قالب نسخه نویسی 
الکترونیک، گفت: گاهی ممکن است پزشک نسخه ای را اشتباه 
نوشته باشــد، اما خود داروساز در داروخانه مجددا نسخه را چک 
می کند. به عنوان مثال همکار دندان پزشکی بودند که به اشتباه 
دارویی را که انتخاب کرده بودند، داروی آریتمی قلبی بوده و اگر 
بیمار آن را مصرف می کرد، دچار مشــکل می شد. در اینجا خود 
داروســاز زمانی که داشت نسخه را چک می کرد، متوجه شد که 
این دارو اصلا به نسخه دندان پزشکی نمی خورد یا مثلا به جای 
اینکه کورتون پنــج را انتخاب کنند، برای کودک ۵۰ را انتخاب 
کرده بودند که دز بالایی است. وظیفه داروساز و داروخانه همین 
است که نسخه ای که از سوی پزشک می آید، متناسب با وضعیت 
بیمار و تخصص پزشک بسنجند و بررسی کنند که ممکن است 

اشتباهی در نسخه نویسی رخ داده باشد یا خیر.
منشی های نسخه نویس!

فاطمی ادامه داد: با این حال این ریســک همچنان وجود دارد 
و برخی از پزشکان ممکن اســت دارویی را به اشتباه وارد کنند 
یا اینکه برخی پزشــکان هنوز نسخه را به دست منشی می دهند 
تا برای بیمار نســخه بنویسد. برای اینکه این ریسک به حداقل 
برسد، باید چند اقدام انجام شود، اولا نسخه نویسی باید متناسب 
بــا تخصص پزشــک انجام شــود؛ به طوری که شــرکت های 
نرم افزاری در نرم افزار متناسب با تخصص پزشک داروها را فیلتر 
کنند. باید تعریف شــود که پزشکان بر اساس تخصص شان چه 
داروهایی را می توانند تجویــز کنند. البته قرار بود که موضوع از 
سوی بیمه ها برطرف شــود تا هر تخصصی نتواند برخی داروها 
را انتخاب کند و سیستم هوشــمند باشد و آلارم دهد تا پزشک 
متوجه شــود که فلان دارو با تخصصش ارتباطی ندارد. در حال 
حاضر این فیلترگذاری برای برخی اقلام دارویی انجام شده است.

اهمیت نظارت داروخانه ها روی نسخ تجویزی
وی افزود: در عین حال داروخانه ها هم باید روی نســخ نظارت 
داشــته باشند. نسخه الکترونیک مزایای بســیار زیادی دارد، اما 
یکسری معایب مانند اشتباه در انتخاب دارو هم دارد. این اشتباه 
هم می تواند در یــک بیمار کودک، بیمار بدحــال و... منجر به 
مرگش شود. بنابراین هم پزشــکان و هم داروخانه ها باید دقت 
کنند و شــرکت های نرم افزاری هم فیلترهای لازم را متناســب 
با تخصص پزشــک یا حتی ســن بیمــار در نظر بگیــرد تا در 
صورت اشــتباه پزشک، هشدار دهد. در عین حال پزشکان نباید 
نسخه نویســی را به منشــی واگذار کنند و داروخانه ها نیز باید با 

دقت نسخ را بررســی کنند و پزشک داروخانه هم بر روی نسخ 
نظارت کافی داشته باشد.

کمبودهای دارویی کماکان وجود دارد
فاطمی درباره وضعیت کمبودهای دارویی نیز گفت: کمبودهای 
دارویــی کماکان وجود دارد و گشــایش محسوســی هم برای 
داروخانه یا بیماران ایجاد نشده است، اما وضعیت باثباتی شده و 
آنطور نیست که بگوییم وضعیت رو به وخامت است،  اما کمبودها 
همچنان وجود دارد. به عنوان مثال به دلیل موج جدید امُیکرون 
برخی آنتی بیوتیک ها، شــربت هایی که برای کودکان اســتفاده 
می شــود،  برخی ســرم ها و ... دچار کمبودهایی است. امیدواریم 

این وضعیت در دو ماه آینده رو به بهبود رود.
وی بــا بیان اینکه این کمبودها هــم در داروهای داخلی و هم 

در داروهای وارداتی دیده می شود، گفت: داروهای بیماران خاص 
عمدتا خارجی هســتند که وارد طرح دارویاری نشدند و افزایش 
قیمتی هم نداشــتند. در حوزه کمبودهــای دارویی هم وضعیت 
سابق وجود دارد. برای سایر بیماران که داروهای ایرانی مصرف 

می کنند، قرار است که از شهریور و مهر کمبودها برطرف شود.
فاطمی دربــاره وضعیت پرداخت از جیب مــردم برای دریافت 
داروی ایرانی در قالب طرح دارویاری، گفت: در حال حاضر مردم 
در حــوزه داروهای ایرانی و در قالب طرح دارویاری با داشــتن 
نسخه پزشــک نه تنها پرداختی شــان افزایش ندارد، بلکه برای 
برخی داروهــا مانند داروهای OTC یــا ۳۶۶ قلم دارویی که 
قبلا تحت پوشــش بیمه نبودند و اکنون تحت پوشش بیمه قرار 

گرفته اند، کاهش قیمت هم اتفاق افتاده است.  

شهردار منطقه ۱۴ خبر داد:
 نگهداشت محله ها با کیفیت و تلاش 

مضاعف تداوم دارد
  طرح نگهداشــت شهر پنجشــنبه هر هفته درمحلات ۲۱ 

گانه منطقه ۱۴ ادامه دارد.
به گزارش امتیاز؛  محمد امین ســالاری پورشــهردار 
منطقه   در این باره گفت: طرح نگهداشــت شهر در روزهای 
پنچشــنبه و جمعه هر هفته با رویکرد »شهر تعطیل نیست« 
در قالــب اقدامات مــورد مطالبه شــهروندان و چالش های 
محلات انجام می شود.ســالاری پور با اشــاره به  اینکه از 
ابتدای ســالجاری تا کنون طرح نگهداشــت جامع پنجشنبه 
ها  در خیابان های اصلی و محورهای منتخب به مرحله اجرا 
درآمده اســت، افزود: به منظــور افزایش میزان رضایتمندی 
شهروندان، این طرح در قالب اقداماتی از قبیل لایروبی انهار، 
شســت و شوی المان ها و سیمای شــهری، امحاء پوستر و 
تبلیغات غیر مجاز، رفت وروب خیابان های اصلی و محلات، 
بهســازی المان های بزرگراهی ، اقدامات زیســت محیطی،  
بازپیرائی و آراســتگی فضای سبز و ایمن سازی معابرشهری 

و.. با کیفیت و جدیت عملیاتی می شود.

آغاز اعزام به اردو های تابستانی فصل 
نشاط و رویش در منطقه ۱9

اردوهای تابســتانی فصل نشــاط و رویش در منطقه ۱9 با 
اعزام  دوبــاره نوجوانان به این اردوها با هدف ایجاد شــور 

و نشاط و غنی سازی اوقات فراغت در این فصل آغاز شد.
به گزارش امتیاز؛ علیرضا جعفری سرپرســت شهرداری 
منطقه در خصوص اردوهای یک روزه فصل نشاط و رویش با 
اشاره به شعار این برنامه »زندگی بدون توقف« افزود:  دودوره 
از این اردوها در ۶ و ۱۳ مرداد اجرا شــده و امروز نیز سومین 
دوره با استقبال نوجوانان دانش آموزان و فعال در مساجد منطقه 
اجرا شد و تا پایان شهریور ادامه خواهد داشت . جعفری ایجاد 
سرگرمی، افزایش مشارکت و نشاط اجتماعی،تمایلات گروهی 
و تمریــن در کنار یکدیگر بودن برای کودکان و نوجوانان را از 
دیگر اهداف برپایی ۱۲ دوره از اردو های تابستانی فصل نشاط 

و رویش در این منطقه عنوان کرد.

هدف تامین آسایش و امنیت شهروندان انجام شد:
 آغاز عملیات احداث نهمین کلانتری 

باب الرضای شهر تهران در محله رضویه 
کلنگ احداث کلانتری در محله رضویه منطقه ۱۵ با هدف 

تامین آسایش و امنیت شهروندان به زمین زده شد. 
به گزارش امتیاز، ســیدمهدی صباغ شــهردار منطقه در 
این مراســم با تاکید براهمیت شــروع عملیات کلانتری برای 
شــهروندان محله رضویه گفت: در بازدیدهای مشترکی که با 
اعضای محترم شورا و نیروی انتظامی از این محله داشتیم، این 
محله با مشکلات متعدد ۲۵ ساله اي مواجه بود که با پی گیری 
های انجام شــده و همت نیروهای انتظامی، پلیس مواد مخدر 
و همکاران اجتماعــی اقدامات خوبی نظیر جمع آوری معتادان 
متجاهر، پلمــب واحدهای غیرمجاز ضایعاتــی، تغییر کاربری 
گرمخانه خاوران به یاور شــهر و ... مشــکلات موجود کاهش 
یافته و رضایتمندی خوبی کســب شده اســت.  او در ادامه با 
اشاره به اینکه محله رضویه با ۱۰۰ هکتار وسعت و ۴۰ هزار نفر 
جمعیت فاقد کلانتری مجزا بود، افزود: کلانتری محله رضویه 
نهمین کلانتری باب الرضای شهر تهران است که در زمیني به 
مســاحت دوهزار متر مربع شــامل هزار و 7۵۰ متر مربع بنا در 
پنــج طبقه به ابعــاد ۲۰ در ۲۰ ، یک طبقه زیر زمین و ۴ طبقه 
روي زمین احداث مي شود. همچنین این مجموعه ۶۰ مترمربع 
پارکینگ، ۳۰ متر مربــع دژباني، هزار و ۶۵۰ مترمربع محوطه 
سازي و ۱8۰ متر طول دیوارکشي خواهد داشت که با مشارکت 
فاتب ساخته خواهد شد.  صباغ خاطر نشان کرد: عملیات احداث 
این کلانتری با توجه به مصوبات قرارگاه اجتماعي شهر تهران 
در نزدیکي کوه ســنگي که پیش از این پاتوق معتادان متجاهر 
بوده  و آســیبهای اجتماعي فراوانــي در محله ایجاد کرده بود، 
ساخته می شــود و امیدواریم تا ســال آینده با بهره برداري از 
این مجموعه اداري و امنیتي گام مهمي در تحقق شعار تهران 

کلانشهر الگوي جهان اسلام برداشته باشیم.

نایب رییس انجمن داروسازان ایران تشریح کرد:

جزییات کمبودهای دارویی در کشور

وزیر کشور از برقراری بیمه اجباری برای زائرین اربعین حسینی خبر داد.
احمــد وحیدی بیان اینکه در خصوص بیمه اجباری زائرین اربعین همه پیش بینی ها و 
تلاش ها بر این مبنا بوده که ســفر اربعین، ســفری ایمن و خوب باشد افزود: بر همین 
اســاس مذاکراتی با طرف عراقی انجام شــده و اطمینان داده اند امنیت را برقرار کنند و 

مشکلی پیش نیاید اما موضوع ایمنی و امنیت متفاوت است و زائرین باید بیمه باشند.
وی افزود: ســازمان مربوطه عددی را به عنــوان بیمه دریافت می کند تا اگر در حوزه 
ایمنی مشــکلی پیش آمد بتوان خســارت ها را از محل بیمه جبران کرد. این عدد حدود 

۱7 الی ۱8 هزار تومان خواهد بود.
وزیــر کشــور در خصوص حمل و نقل زائرین نیز گفت: اســاس بر این اســت که از 
ناوگان عمومی اســتفاده شــود ولی به هر حال با حجم زیادی زائر مواجه خواهیم بود و 
کمبودهایی در حوزه حمل و نقل عمومی داریم لذا گفته شــد که زائرین با ماشین های 
خود بیایند و برای این کار نیز پارکینگ در نظر گرفته شــده است. در حقیقت اولویت ما 
حمل و نقل عمومی اســت اما با توجه به کمبــودی که وجود دارد، زائرین می توانند از 
خودروهای شخصی نیز اســتفاده کنند.وحیدی در خصوص ورود خودروها از کشورمان 
به عراق نیز گفت: هنوز حرف قطعی در این مورد با طرف عراقی زده نشــده اســت. در 
خصوص مرزها نیز بر اســاس قولی که طرف عراقی داده از شانزدهم محرم تردد از مرز 
خســروی امکانپذیر خواهد بود و مقرر شــده از مرزهایی همچون تمرچین و باشماق به 

عنوان یکی از گزینه ها برای افرادی که به این مرزها نزدیکند، تردد امکانپذیر شود.

مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شــهرداری تهران گفت: طبق 
گزارش طرح جامع مدیریت پســماند شــهر تهران، سرانه تولید پسماند 
در شــهر تهران 7۶۴ گرم است که این میزان از سرانه تولید پسماند در 

جهان که حدود ۶۰۰ گرم است، بالاتر است.
بــه گزارش امتیاز و به نقــل از روابط عمومی و امــور بین الملل 
ســازمان مدیریت پســماند، پیرو تفاهم نامه همکاری بین شــهرداری 
تهران و معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری اســلامی، جمعی 
از مدیران این معاونت با همراهــی محمد مهدی عزیزی، مدیرعامل ، 
شادی مالکی، معاون هماهنگی و ارزیابی امور مناطق ،حسین حیدریان، 
معاون پردازش و دفع  و تعدادی از کارشناســان سازمان از بخش های 
مختلف و دســتاوردهای سازمان پسماند بازدید کردند. در جلسه ای که 
درحاشــیه  این برنامه و قبل از بازدید برگزار شد، محمد مهدی عزیزی  
در خصوص  زمینه های همکاری متقابل  این سازمان و معاونت علمی 
و فناوری ریاست جمهوری گفت: یکی از رویکردهای جدید این سازمان  
اســتفاده از طرح های  فناورانه و نوآورانه در  مدیریت پسماند پایتخت 
بوده که  در این زمینه  امیدواریم  با همکاری  معاونت علمی و فناوری 
ریاســت جمهوری سطح کلیه  فعالیت ها و پروژه های زیست محیطی 
این ســازمان بیــش از پیش ارتقاء  یابد.  مدیرعامل ســازمان مدیریت 
پســماند با تاکید بر به روزرسانی ابزار و تجهیزات مدیریت پسماند شهر 
تهران گفت: طبق گزارش طرح جامع مدیریت پسماند شهر تهران سرانه 
تولید پســماند در شهر تهران 7۶۴ گرم اســت که این میزان از سرانه 

تولید پسماند در جهان که حدود ۶۰۰ گرم است، بالاتر است. از این رو، 
امیدواریم با جلب همکاری ارگان های برون ســازمانی و کاربرد روش 

های بدیع در مدیریت پسماند این میزان  به حد استاندارد برسد.
در پایان این نشست و پس از بررسی امکان همکاری مشترک و زمینه 
های حمایت معاونت علمی و فنــاوری از پروژه های بخش خصوصی 
ســازمان مدیریت پســماند، مهمانان حاضر به منظور آشنایی  با روند 
مدیریت پسماند شــهر تهران در مقصد از قسمت های مختلف مجتمع 
پردازش و دفع آرادکوه شــامل  خطوط پردازش پسماند ، سایت تخمیر 
و پالایش کمپوســت ، سامانه ریجکت سوز و تصفیه خانه شیرابه بازدید 

کردند و از توضیحات کارشناسان مربوطه بهره مند شدند.

وزیــر آموزش و پــرورش گفت: حفظ شــأن و منزلت معلمان 
اولویت اصلی دولت و آموزش و پرورش است.

به گزارش امتیاز؛ یوســف نوری در سفر به استان کرمان و 
در نشست شورای اداری شهرستان فاریاب با اشاره به تأیید آئین 
نامه اجرایی قانــون رتبه بندی معلمان گفت: 8۰۶ هزار معلم به 

صورت جهادی و انقلابی رتبه بندی می شوند.
وی گفت: حضرت زینب پرچمدار قیام کربلا بود و اگر ایشــان 
نبود کربلا در کربلا می ماند.نوری با بیان اینکه انقلاب اسلامی 
بــا وجود دولت مردمی وارد حکمرانی جدیدی شــده و ارتباط با 
مردم به خوبی در این دولت به عنوان یک عنصر مؤثر ایجاد شد؛ 
گفت: امام خمینی )ره( بــرای مردم نقش مؤثری قائل بود؛ این 
دولت هم برای مردم، در بین مردم و در راســتای حل مشکلات 
مردم شــکل گرفته و حضور در بین مردم را افتخار خود می داند.

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه حفظ شأن و منزلت معلمان 
اولویت اصلی دولت و آموزش و پرورش است، خاطر نشان کرد: 
نقل و انتقال بیش یکهزار فرهنگی در اســتان کرمان در راستای 

احترام به معلمان و رسیدگی مطالبات آنها است.
نوری با اشــاره به آغاز اجرای قانــون رتبه بندی معلمان گفت: 
این طرح با هدف ارتقا جایگاه معلم و صلاحیت معلمی و افزایش 

رضایت شغلی معلمان در نظام تعلیم و تربیت اجرایی می شود.
عضو کابینه دولت مردمی با بیان اینکه به عنوان خادم همکاران 

فرهنگی و دانش آموزان در آموزش و پرورش مســئول هستیم، 
بیان کرد: آئین نامه اجرایی قانون رتبه بندی معلمان تأیید شــده 
و بــه صورت جهادی و انقلابی برای بیش از 8۰۶ هزار فرهنگی 

اجرایی می شود.
نوری با اشــاره به ظرفیت های بی نظیر کشــاورزی و معدنی 
شهرستان فاریاب گفت: باید با استفاده از فناوری نوین و مدیریت 
منابع در راستای رفع محرومیت ها و افزایش تولید تلاش کنیم.

وزیر آموزش و پرورش با اشاره به پیشرفت های بی نظیر کشور 
در عرصه های مختلف دفاعی، نظامی و.. گفت: مسیر هر توسعه 
و پیشرفتی از آموزش و پرورش و نظام تعلیم و تربیت می گذرد.

مدیرعامل موزه انقلاب اسلامی و دفاع مقدس گفت: در نمایشگاه شکار کرکس ها که 
به نمایش پهپادهای ســاقط شده آمریکایی اختصاص داشت، در یک هفته ۵۰ هزار نفر 

از موزه بازدید کردند.
علی اصغر جعفری گفت: در بحث موزه داری، با شــیوع کرونا موزه ها با بیش از دو ســال 
تعطیلی مواجه شدند؛ خوشبختانه به تدریج در حال بازگشت به روال طبیعی هستیم، سال 98 
روزانه بیش از ســه هزار نفر از این فضای استفاده کردند و تا رسیدن به آن عدد باید تلاش 
بیشتری داشته باشیم.وی با اشاره به راه اندازی دو نمایشگاه مقاومت و لباس سربازی گفت: 
بالغ بر پنج هزار نفر از مقامات، هنرمندان و اهالی فرهنگ و هنر تاکنون از این نمایشگاه ها 

بازدید داشته اند و ان شالله در هفته دفاع مقدس نمایشگاه ها آماده بازدید عموم خواهد بود.
جعفری با بیان اینکه بازدید از موزه، ســهم کمی در ســبد فرهنگی خانواده ها دارد؛ گفت: 
مشکلات اقتصادی موجب شده است تا بازدید مردم از موزه ها کاهش یابد؛ با این حال میزان 
اقبال مردم به موزه انقلاب و دفاع مقدس همواره مثبت بوده است. بازدید مردم بیش از ۶۰ 
درصد پیش از کرونا رشــد داشته اســت؛ در یک هفته پنجاه هزار نفر از موزه بازدید کردند. 

برنامه هایی در نظر داریم تا در سال جاری حضور مردم در داخل نمایشگاه بیشتر شود.
مدیر عامل موزه انقلاب اســلامی و دفاع مقدس خاطر نشان کرد: با شهرداری تهران 
تعاملاتی داشــته ایم تا در تورهــای تهران گردی از موزه انقلاب هم بازدید شــود، با 
آموزش و پرورش هم رایزنی ویژه ای داشــتیم؛ در کتاب های معرفی موزه های ایران به 

گردشگران خارجی هم موزه انقلاب اسلامی و دفاع مقدس مطرح شده است.

ســخنگوی فرماندهی نیروی انتظامی از شناسایی افراد آسیب پذیر و آسیب زا از طریق 
»شورای معتمد محل« خبر داد.

سردار مهدی حاجیان، سخنگوی فراجا درباره اطلس وقوع جرم و تاثیر آن بر پیشگیری 
از وقــوع جرم گفت: ما دو نوع اطلــس داریم؛ یکی از آن ها اطلس وقوع جرم و دیگری 
اطلس آســیب های اجتماعی است. پلیس موفق شده است این دو اطلس را به روز کند. 

همچنین اطلاعات آن به صورت شهرستانی، استانی و ملی در اختیار ما است.
وی ادامه داد: این اطلس ها در موضوع پیش بینی و پیشــگیری و همچنین مقابله به ما 
کمــک می کند. این اطلس ها در اختیار پلیس قرار دارد و همچنین در بحث آســیب ها، 

بانک آسیب های اجتماعی در اختیار شورای اجتماعی وزارت کشور نیز قرار دارد.
وی ادامه داد: در شــورای معتمد محل ما به دنبال شناسایی افراد آسیب پذیر و آسیب زا 
هستیم. مقابله، ترمیم و درمان را می خواهیم با علل وقوع جرم انجام دهیم، با محوریت 
کلانتری ها و پاســگاه ها قبل از وقوع جرم و آسیب، مشاوره های خاص روانشناسی و یا 
کمک های مددکاری را خواهیم داشــت و اگر نیاز باشد ســازمان های مربوطه نیز باید 

هزینه هایی را برای پیشگیری از آسیب ها انجام دهند.
وی همچنین درباره دسترسی پلیس به سامانه ها گفت: بسیاری از سازمان هایی که در 
کشور وجود دارد به صورت جزیره ای عمل می کنند. عدم دسترسی پلیس به سامانه ها از 
جمله ســامانه های مشاوره املاک وجود دارد. پلیس اگر به صورت کامل به سامانه های 

مشاوران املاک دسترسی داشته باشد می توان از سرقت منازل نیز جلوگیری کند.

 آغاز تردد از مرز خسروی 
از ۱۶ محرم

 سرانه تولید پسماند در تهران 
به ازای هر شهروند ۷۶۴ گرم است

 ۸۰۶ هزار معلم مشمول 
قانون رتبه بندی معلمان می شوند

 حضور گسترده گردشگران خارجی 
از موزه دفاع مقدس

شناسایی افراد آسیب پذیر و آسیب زا 
از طریق »شورای معتمد محل«

وزیر کشور در خصوض »بیمه اجباری« زائرین اربعین توضیح داد: 

وزیر آموزش و پرورش:عزیزی در بازدید مدیران معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری از مجتمع آرادکوه:

 انتقاد از عدم دسترسی پلیس به سامانه های مشاوره املاکمدیرعامل موزه انقلاب اسلامی و دفاع مقدس اعلام کرد:


